



畜牧兽医学报 » 2015, Vol. 46 » Issue (1): 26-31 DOI: 10.11843/j.issn.0366-6964.2015.01.004

[遗传繁育](#)[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)[« 前一篇](#) | [后一篇 »](#)

鸡*KLF3*基因的表达规律及其对脂肪细胞分化的影响研究

王海霞¹, 张志威^{1,2}, 贺基¹, 王宁¹, 王宇祥¹, 曹志平¹, 李辉^{1*}

(1.东北农业大学动物科学技术学院, 农业部鸡遗传育种重点实验室, 黑龙江省普通高等学校动物遗传育种与繁殖重点实验室, 哈尔滨 150030; 2.石河子大学医学院, 石河子 832000)

Expression Pattern of Chicken Krüppel-like Factor 3 Gene and Its Effect on Adipocyte Differentiation

WANG Hai-xia¹, ZHANG Zhi-wei^{1, 2}, HE Qi¹, WANG Ning¹, WANG Yu-xiang¹, CAO Zhi-ping¹, LI Hui^{1*}

(1.Key Laboratory of Chicken Genetics and Breeding of Ministry of Agriculture, Key Laboratory of Animal Genetics, Breeding and Reproduction at Education Department of Heilongjiang Province, College of Animal Science and Technology, Northeast Agricultural University, Harbin 150030, China; 2.School of Medicine, Shihezi University, Shihezi 832000, China)

[摘要](#)[图/表](#)[参考文献\(22\)](#)[相关文章\(15\)](#)

京ICP备07023558号

版权所有 © 2008 《畜牧兽医学报》编辑部

地址: 北京市海淀区圆明园西路2号中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 邮政编码: 100193

Tel: 010-62815987 E-mail: xmsyxb@263.net